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3. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 14.5.2018  

 

 

Ing. Bobík: 

Podnet súvisí s dopravnou situáciou, resp. s prípadným dopravným obmedzením. Chcel by 

som poprosiť v súvislosti s dopravným inšpektorátom prejednať možnosť osadenia nejakých 

zákazových značiek v súvislosti s výjazdom na most cez Trnávku v MČ Milhostov, 

zdôvodním aj prečo. Pred časom sme riešili v spolupráci s náčelníkom MsP, pohybovali sa 

tam kamióny, ktoré realizovali vývoz ťažby, ktorá prebiehala myslím v k. ú. Horovce. 

Používali tento most, to sa nám podarilo tomu zabrániť, začo sa chcem poďakovať 

náčelníkovi. Teraz sa nám zase začali objavovať kamióny, ktoré jazdia po tej časti. Pokiaľ 

kolegovia, ktorí zastavili tie kamióny, ktoré sa potom následne otáčali pri šľachtiteľskej 

stanici, tak sme zistili, že aspoň vodiči tvrdili, že navigácia, keď majú nastavenú cestu 

najkratšiu aj s dopravnými obmedzeniami ich na Nový Majer posiela cez tento most. 

Pravdepodobne je tam možno o dačo kratšie, takže možno naozaj sa vrátiť k tej myšlienke 

osadenie nejakej tej zákazovej značky, ktorá by sa následne, samozrejme premieta sa aj v tých 

mapách, aby sa nám tam kamióny zase z takého titulu nemnožili, lebo on nakoniec zistí, že 

nedôjde a pri šľachtiteľskej stanici sa prácne otáča a zase sa vracia tým istým smerom, po tom 

istom moste. Vieme jak vyzerá, takže jednu vec sme vyriešili a teraz prišli ďalšie prípady, už 

asi tretí sa zopakoval. Tak nechcem zase, aby sme zakaždým hlásili hliadku mestskej polície, 

lebo v podstate s tým nič neurobíte. On odbočí, zákazová značka tam nie je, tak skúsiť 

v súvislosti s dopravným inšpektorátom možno osadenie nejakej značky, aby tam bol zákaz 

vjazdu vozidla nad neviem koľko ton, možno by vyriešilo obidva problémy.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Určené: 

- oddelenie výstavby a majetku 


